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V posledních měsících jsme neměli příležitost poměřit se mezi juniorama na světové úrovni a proto jsme se
začátkem srpna zůčastnili posledního přípravného závodu před MS Y&J na Silvaplaně. iQFoil Games Y&J se 
konal na Gardě první týden v srpnu. Zůčastnilo se celé SCM ( 6 lidí) a RD28 (3).

Výsledky a info ZDE.

Po celou dobu závodu panovaly skvělé podmínky, podobné těm, které jsme očekávali na Silvaplaně. Odjeli 
jsme celkem 14 rozjížděk ve slalomu, kurzu a maratonu. S výsledkem, zvláště v dívčí kategorii, jsem byl 
samozřejmě spokojený. Dívky zajely vysoký standard a byly správně natěšené na MS.

Bohužel, mezi chlapci jezdí se špičkou zatím pouze David Drda. Ostatní budou muset během zimy přidat.

https://www.sailing.cz/clanky/kristyna-pinosova-ma-zlato-z-iqfoil-youth-junior-games


Po závodech odjelo celé SCM domu. Závodníci a závodnice byli přes měsíc na vodě a tak jsem zvolil pro 
mladší závodníky čtrnáctidenní lehčí trénink doma.  RD28 pokračovalo ještě v týdenním soustředění na 
Gardě. Znova a znova jsme zkoušeli a pilovali všechny manévry, zvláště obraty proti větru ( Silvaplana je 
pro iQFoil úzká a musí se zde hodně točit) a zaměřili jsme se také na specifickou trať v medal race kam, jak 
jsem počítal, by se holky měly dostat.

Silvaplana, co dodat. 10 dní, z toho jen 3 závodní. Místní termika zvaná Majola naskočila až poslední dny, 
takže to bylo hodně o čekání a planých zkoušek. Tým se s tím ale vyrovnal skvěle a tak výsledky splnily 
očekávání, nejen v dívčích kategoriích ale i u chlapců. Většina týmu zůstává mezi juniorama i příští rok, 
takže nás čeká obhajoba výborných umístění na MS Y&J v Cadizu 2023.

Více o závodě  ZDE.

Ukázala se zde také specifika medal race, kterou jede 10 nejlepších závodníků po celotýdenním závodění. 

https://www.sailing.cz/clanky/windsurfarky-vylovily-ze-svycarskeho-jezera-silvaplana-stribro-a-bronz


Po 15-20 rozjížďkách, co se většinou na závodech jezdí, rozhoduje o medaili krátká, asi 4-5min specifická 
trať. Skvělé pro diváky, ale opravdu náročné pro závodníky. Takový je ale formát na OH2024.

I díky těmto zkušenostem, budu preferovat kvalifikaci na další závody z výsledků po základní části, která 
lépe vypovídá o úrovni a formě jednotlivých závodníků.

Děkuji za hezké zhodnocení závodu od Vládi Dvořáka. Snad se podaří zajistit odpovídající přípravu na příští 
rok.

Obrovský úspěch Českého windsurfingu a celého jachtingu. Nepamatuji si, že by v olympijské disciplíně 
obsadili na juniorském mistrovství světa čeští závodníci 4 z 5 ti prvních míst! Tým pod vedením trenéra 
Milan Hájek to dokázal a jsem si jistý, že o nich ještě uslyšíme. Olympijské hry v Paříži jsou za 2 roky a 
držíme palce abychom je tam viděli a viděli je vítězit!


